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VIII МЕЖДУНАРОДНАЯ НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ 
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 И КРЕДИТНЫХ СИСТЕМ»
9-11 сентября 2020 г. 

Соорганизаторы конференции
Ассоциация развития финансовой грамотности, Россия;

Варненский университет менеджмента, Болгария;

Департамент финансов и бюджетной политики Белгородской области, Россия;
Департамент внутренней и кадровой политики Белгородской области;

ПАО Сбербанк – Белгородское отделение №8592; Россия;

Управление Федеральной налоговой службы по Белгородской области, Россия;

РОО «Белгородский» Филиал №3652 Банк ВТБ (ПАО), Россия;

Ереванский государственный университет, Армения;

Карагандинский экономический университет, Казахстан;

Бухарский инженерно-технологический институт, Узбекистан;

Главное управление Центрального банка Российской Федерации по Центральному федеральному округу, Россия;

Российский экономический университет им. Г.В. Плеханова, Россия;

Санкт-Петербургский государственный экономический университет, Россия;

Университет Сержи-Понтуаз, Франция.
Место проведения конференции
НИУ «БелГУ», 

308015, Россия, г. Белгород, ул. Победы, д.85

корп. 12, 10 этаж
Программный комитет конференции
 Захаров Виктор Михайлович – директор института экономики и управления НИУ «БелГУ», доктор социологических наук, доцент, Россия

Боровик Владимир Филиппович – заместитель Губернатора Белгородской области, начальник департамента финансов и бюджетной политики Белгородской области, Россия

Владыка Марина Валентиновна – заместитель директора Института экономики и управления НИУ «БелГУ», доктор экономических наук, доцент, Россия

Делаттре Эрик – член научно-исследовательского центра в области экономики и управления THEMA, функционирующего на базе Университета Сержи-Понтуаз, профессор факультета экономики и управления, доктор экономики, Франция

Кантарджян Саркис Левонович – зав. кафедрой «Предпринимательство и управление» Ереванского государственного университета, дейст. член Инженерной Академии Республики Армения, доктор экономических наук, профессор, Армения

Крыксин Геннадий Владимирович – начальник экономического отдела Отделения по Белгородской области Главного управления Банка России по ЦФО, кандидат экономических наук, Россия

Ленчук Елена Борисовна – директор Института экономики РАН, доктор экономических наук, профессор, Россия

Попова Наталья Евгеньевна - руководитель Управления Федеральной налоговой службы по Белгородской области, Государственный советник Российской Федерации 3 класса, Россия

Тишина Елена Георгиевна - начальник департамента образования Белгородской области

Тодор Радев – ректор Варненского университета менеджмента, PhD, Болгария

Тэн Татьяна Леонидовна – профессор кафедры информационно-вычислительных систем Карагандинского экономического университета Казпотребсоюза, Координатор международного проекта университета Шанхайской организации сотрудничества (УШОС), доктор технических наук, профессор, Казахстан

Шербек Наимович Хайитов - заведующий кафедрой менеджмента, Бухарский инженерно-технологический институт, кандидат экономических наук, Узбекистан.  

Организационный комитет конференции
 Полухин Олег Николаевич - ректор НИУ «БелГУ», доктор политических наук, профессор, председатель оргкомитета 

Пересыпкин Андрей Петрович – проректор по реализации программ стратегического развития НИУ «БелГУ», кандидат педагогических наук, доцент, сопредседатель оргкомитета
Захаров Виктор Михайлович – директор института экономики и управления НИУ «БелГУ», доктор социологических наук, доцент, сопредседатель оргкомитета

Ваганова Оксана Валерьевна – зав. кафедрой инновационной экономики и финансов НИУ «БелГУ», доктор экономических наук, заместитель председателя оргкомитета
Камышанченко Елена Николаевна - зав. кафедрой мировой экономики НИУ «БелГУ», доктор педагогических наук, член оргкомитета
Тинякова Виктория Ивановна - директор института отраслевого менеджмента государственного университета управления, доктор экономических наук, член оргкомитета
Тхориков Борис Александрович - зав. кафедрой менеджмента и маркетинга НИУ «БелГУ», кандидат экономических наук, член оргкомитета

Соловьева Наталья Евгеньевна - доцент кафедры инновационной экономики и финансов НИУ «БелГУ», кандидат экономических наук, координатор конференции, ответственный секретарь конференции  
Калюжная Елена Вячеславовна – доцент  кафедры иностранных языков и профессиональной коммуникации, кандидат педагогических наук, сопровождение англоязычных статей
Гордя Дарья Викторовна – сопровождение англоязычных статей
Мхитарян Маргарита Арамовна - сопровождение англоязычных статей
Основные направления работы конференции (секции)
Секция 1. Финансовые и кредитные системы.
Секция 2. Мировое хозяйство и международный бизнес.
Секция 3. Цифровые технологии в управлении социально-экономическими системами.
Секция 4. Инновации в управлении.
ИНФОРМАЦИЯ ДЛЯ УЧАСТНИКОВ:

Прием докладов осуществляется до 7 сентября 2020!

1. Рукопись представляется в электронном виде и загружается на сайт конференции через форму online регистрации.
2. Объем научной статьи – не должен превышать 10 страниц машинописного текста формата А4.

3. Тезисы участников конференции принимаются на русском языке и будут размещены в РИНЦ.

При этом планируется издание избранных материалов конференции на английском языке в сборнике, индексируемом в базе данных Web of Science (WoS).
4. Авторы научных работ, претендующих на индексацию своей статьи в WoS, представляют свои доклады на английском языке. В случае положительного решения о публикации статьи в сборнике, индексированном в наукометрической системе WoS, может потребоваться дополнительная плата за редакционные и издательские услуги, но не более 10 000 рублей за публикацию. Информация об оплате будет размещена дополнительно.

Требования к оформлению тезисов конференции (РИНЦ)
Научные статьи, представленные к публикации, должны полностью соответствовать тематике конференции, должны отражать результаты исследований, проведенных авторами лично, обладать оригинальностью, актуальностью и научной новизной, должны быть написаны на грамотном английском языке и соответствовать стандартам оформления. 
Статьи должны иметь следующие основные элементы:

- постановка проблемы в общем виде и ее связь с важными научными и практическими задачами;

- анализ последних достижений и публикаций, в которых начато решение данной проблемы, выделение нерешенных ранее частей общей проблемы, которым посвящается данная статья;

- формулирование цели и постановка задач работы;

- представление основного материала исследования с полным обоснованием полученных научных результатов, формулирование рекомендаций;

- выводы по данному исследованию и перспективы дальнейшего развития данного направления.

Число авторов статьи не должно быть более четырех.
Стандарты оформления описывают размер шрифта текста, поля, выравнивание текста на странице, ширину отступа «красной строки», а также междустрочный интервал. 
Текст должен быть набран в редакторе Microsoft Word 2003, шрифт Times New Roman, параметры страницы - все поля 20 мм, абзац – 1,25, шрифт 12, интервал – 1. 

Название статьи – по центру, 12 шрифт, жирным 

Отступ –  12 шрифт

Ф.И.О. авторов: по центру (если авторов несколько, то через запятую) – 12 шрифт, жирным

Название организации, город, страна: по центру (если несколько, то через запятую) – 12 шрифт

Аннотация: по ширине, 12 шрифт, курсив

Ключевые слова: по ширине, 12 шрифт, курсив (не более 10)

Отступ –  12 шрифт 
Текст статьи –  по ширине, 12 шрифт 

Литература – по центру, заглавными буквами, 12 шрифт, жирным
В случае, если статья не будет соответствовать описанным на этой странице стандартам, — она будет отправлена на доработку с рекомендациями к коррекции.

Как только статья будет проверена рецензентами и рекомендована к публикации, автор получит сообщение о принятии материала и стоимости организационного взноса со ссылкой на страницу оплаты.

ДОЛЯ ОРИГИНАЛЬНОГО ТЕКСТА ДОЛЖНА СОСТАВЛЯТЬ НЕ МЕНЕЕ 75%. ПРОВЕРКА ОСУЩЕСТВЛЯЕТСЯ ЧЕРЕЗ СИСТЕМУ «АНТИПЛАГИАТ.ВУЗ».
A sample article
Article title     Transformation of agriculture through digitalization, innovative solutions and information technologies
Vaganova O.V., Solovjeva N.E., Aulov Y.L., Prokopova L.I.

Full name of the organization in the nominative case, Country, City
Belgorod State National Research University, Belgorod, Russia
Abstract
The text of the abstract follows. Abstract at least 600 words in English

Ключевые слова: key word, key word, key word… maximum of 10 words
I. Введение / Introduction
Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text.

II. Методы исследования/ Methodology

Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text.

III. Результаты исследования / Results and Discussion

Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text.

Table 1. Table name

	Таблица
	Таблица
	Таблица
	Таблица
	Таблица

	Таблица
	Таблица
	Таблица
	Таблица
	Таблица

	Таблица
	Таблица
	Таблица
	Таблица
	Таблица


Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text.
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Figure: 1 The name of the picture
 (междустрочный интервал, размер шрифта как во всем тексте)

Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text. Further article text.

IV. Заключение /Conclusions

Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. 

Список литературы / References

Список литературы в алфавитном порядке. Как минимум 10 источников.

The list of references in alphabetical order. At least 10 sources.

Если ссылку приводят на конкретный фрагмент текста документа, в отсылке указываются порядковый номер и страницы. Сведения разделяются запятой. Например, в тексте: (Vaganova O.V., Titov A. B., Solovjeva N.E., Bykanova N.I., 2017). 
В затекстовой ссылке (Список литературы): 
1.  Vaganova O.V., Titov A. B., Solovjeva N.E., Bykanova N.I., 2017. Influence of the sanctions regime on the regional innovation system formation (the case of the Belgorod region). International Journal of Economic Perspectives. Volume 11, Issue 3, September 2017.
If the link is given to a specific part of the document text, the reference number and pages are specified in the reference. Information is separated by a comma. For example: In the text: (Vaganova O.V., Titov A. B., Solovjeva N.E., Bykanova N.I., 2017). In the text link (references): 
1. Vaganova O.V., Titov A. B., Solovjeva N.E., Bykanova N.I., 2017. Influence of the sanctions regime on the regional innovation system formation (the case of the Belgorod region). International Journal of Economic Perspectives. Volume 11, Issue 3, September 2017.
1. Источник 1  Source
2. Источник 2  Source
3. Источник 3 Source
4. Источник 4 Source
5. Источник 5 Source
6. Источник 6 Source
7. Источник 7 Source
8. Источник 8 Source
9. Источник 9 Source
10. Источник 10 Source …
Контактная информация

	Место проведения

конференции
	308015, г. Белгород, ул. Победы, 85,

НИУ «БелГУ»

	Телефоны
для справок
	Ваганова Оксана Валерьевна
заведующая кафедрой инновационной экономики и финансов НИУ «БелГУ», доктор экономических наук, доцент, 
заместитель председателя оргкомитета
	+7 (4722)

30-13-00*2158

	
	Соловьева Наталья Евгеньевна
доцент кафедры инновационной экономики и финансов НИУ «БелГУ», кандидат экономических наук, доцент
	

	Адрес

электронной почты для отправки ВСЕХ материалов
	 solovjeva@bsu.edu.ru


Federal State Autonomous Educational Institution of Higher Education “Belgorod State National Research University”, Russia
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THE 8TH ANNUAL INTERNATIONAL CONFERENCE ON
CONTEMPORARY PROBLEMS IN THE DEVELOPMENT OF ECONOMIC, FINANCIAL AND CREDIT SYSTEMS
9th-11th September, 2020

Co-organizers of the Conference

Financial Literacy Development Association, Russia;

Varna University of Management, Bulgaria;

Belgorod Region Department of Finance and Budget Policy, Russia;

Sberbank PJSC — Belgorod Branch No. 8592, Russia;

Belgorod Region Office of the Federal Tax Service of Russia, Russia;

VTB Bank (PJSC) — “Belgorod” Regional Operational Office Branch No. 3652, Russia;

Yerevan State University, Armenia; 

Karaganda Economic University, Kazakhstan;

Bukhara Engineering and Technology Institute, Uzbekistan;

Central Bank of the Russian Federation Main Directorate for the Central Federal District, Russia;

Plekhanov Russian University of Economics, Russia;

Saint-Petersburg State University of Economics, Russia;

Cergy-Pontoise University, France.

Conference Venue

Belgorod State National Research University,

10th floor, building No. 12, 85, Pobedy St., Belgorod, Russia, 308015

Conference Program Committee
Victor M. Zakharov – Director of the Institute of Economics and Management of Belgorod State National Research University, PhD in Sociological Sciences, Associate Professor, Russia

Vladimir F. Borovik – Deputy Governor of the Belgorod Region, Head of the Department of Finance and Budget Policy of the Belgorod Region, Russia

Marina V. Vladyka – Deputy Director of the Institute of Economics and Management of Belgorod State National Research University, PhD in Economic Sciences, Associate Professor, Russia

Eric Delattre – member of THEMA Research Centre (Economics and Management Centre, functioning in Cergy-Pontoise University), Professor of the Faculty of Economics and Management, PhD in Economics, France


Sarkis L. Kantardzhyan – Head of the Department of Entrepreneurship and Management of Yerevan State University, full member of the Engineering Academy of Armenia, PhD in Economic Sciences, Professor, Armenia

Gennady V. Kryksin – Head of Economic Department of Belgorod Region Branch of the Central Bank of the Russian Federation Main Directorate for the Central Federal District, PhD in Economic Sciences, Russia

Elena B. Lenchuk – Director of the Russian Academy of Sciences (RAS), PhD in Economic Sciences, Professor, Russia

Natalya E. Popova – Head of the Office of theBelgorod Region Federal Tax Service of Russia, 3rd-Class State Advisor of the Russian Federation, Russia

Elena G. Tishina-Head of the Department of education of the Belgorod region
Todor Radev – Rector of Varna University of Management, PhD, Bulgaria

Tatyana L. Ten – Professor of the Department of Information and Computing Systems of Karaganda Economic University of Kazpotrebsouz, Coordinator of the international project of the University of Shanghai Cooperation Organization (USCO), PhD of Technological Sciences, Professor, Kazakhstan

Sherbek N. Khaitov – Head of the Department of Management of Bukhara Engineering and Technology Institute, PhD in Economic Sciences, Uzbekistan 
Conference Organizing Committee
Oleg N. Polukhin – Rector of Belgorod State National Research University, PhD in Political Sciences, Professor, Chairman of the Organizing Committee 

Andrey P. Peresypkin – Vice-Rector for the Implementation of Strategic Development Programs at Belgorod State National Research University, PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor, Co-chairman of the Organizing Committee

Victor M. Zakharov – Director of the Institute of Economics and Management of Belgorod State National Research University, PhD in Sociological Sciences, Associate Professor, Co-chairman of the Organizing Committee

Oksana V. Vaganova – Head of the Department of Innovative Economy and Finance at Belgorod State National Research University, PhD in Economic Sciences, Deputy Chairman of the Organizing Committee

Elena N. Kamyshanchenko – Head of the Department of World Economy of Belgorod State National Research University, PhD in Pedagogical Sciences, member of the Organizing Committee

Victoria I. Tinyakova – Director of the Institute of Industrial Management of the State University of Management, PhD in Economic Sciences, member of the Organizing Committee
Boris A. Tkhorikov – Head of the Department of Management and Marketing of Belgorod State National Research University, PhD in Economic Sciences, member of the Organizing Committee

Natalya E. Solovjeva – Associate Professor of the Department of Innovative Economy and Finance of Belgorod State National Research University, PhD in Economic Sciences,  Executive Secretary of the Conference  
Daria V. Gordya – English-language articles support

Margarita A. Mkhitaryan – English-language articles support
The Conference will be broken down into four main themes

Section 1. Financial and Credit Systems.

Section 2. Global Economy and International Business.
Section 3. Digital Technologies in the Management of Socio-Economic Systems.
Section 4. Innovation in Management.
INFORMATION FOR PARTICIPANTS:

The deadline for conference material is 7th September, 2020!
1. The manuscript should be submitted in electronic form and is uploaded to the conference website via the online registration form.

2. The volume of the article should not exceed 10 typewritten pages of A4.

3. Abstracts of the conference participants in Russian will be published in the Russian Science Citation Index (RSCI) database. It is planned to publish selected conference materials in English in a volume of conference proceedings indexed in the Web of Science (WoS) database.
4. The authors of scientific papers, applying to index their articles in WoS, must submit their reports in English. If a decision to publish an article in a proceedings volume indexed in the WoS scientometric system is made, an additional fee for editorial and publishing services may be required. This will not exceed 10,000 rubles, and and payment information will be posted later.
Format Requirements to the conference abstracts (RSCI)

Scientific articles submitted for publication must fully comply with the themes of the conference, should reflect the results of research conducted by the authors personally, have originality, relevance and scientific novelty, and should be written in good English and meet the format standards.
Articles should have the following basic elements:
- a statement of the problem in general terms and its relationship with important scientific and practical tasks;
- an analysis of recent achievements and publications in which the solution to this problem was addressed, and the allocation of previously unresolved parts of the general problem, with which the article is concerned;
- a clear formulation of objectives and tasks;
- a presentation of the main research material with a complete justification of the obtained scientific results, and a formulation of recommendations;

- conclusions on this study and prospects for further development of this area.

The number of authors for a single paper cannot exceed four people.

Drafting standards describe text font size, margins, text alignment on a page, indentation width, and line spacing.

The text should be typed in Microsoft Word 2003, font Times New Roman, page parameters: all margins – 20 mm, paragraph – 1.25, font size 12, spacing – 1.

Article title - centered, font size 12, bold

Empty line – 12 font size

Full name of the author: center alignment (if several, then separated by comma) – font size 12, bold

Name of organization, city, country: center alignment (if several, then separated by comma) – font size 12

Abstract: width alignment, font size 12, italics

Keywords: width alignment, font size 12, italics (no more than 10)

Empty line – font size 12

Text of the article – width alignment, font size 12

References – center alignment, in capital letters, font size 12, bold
If the article does not comply with the standards described above, it will be sent for revision with recommendations for correction.

As soon as the article is reviewed and recommended for publication, the author will receive a message about the acceptance of the manuscript and the cost of the registration fee with a link to the payment page.
THE ORIGINAL TEXT SHARE MUST BE AT LEAST 75%. CHECK IS PERFORMED THROUGH ANTIPLAGIAT.VUZ SYSTEM.

A sample article

Article title     Transformation of agriculture through digitalization, innovative solutions and information technologies

Vaganova O.V., Solovjeva N.E., Aulov Y.L., Prokopova L.I.

Full name of the organization in the nominative case, Country, City

Belgorod State National Research University, Belgorod, Russia

Abstract

The text of the abstract follows. Abstract at least 600 words in English

Keywords: key word, key word, key word… maximum of 10 words
I. Introduction
Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text.

II. Methodology

Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text. Text, text.
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